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Verslag bijeenkomst invoering Drank- en horecawet in Heerhugowaard dd maandag 30 
september 2013 
 
Gespreksleider: mevrouw S. Waschkowitz (team Veiligheid Heerhugowaard)  
 
Aanwezig namens het College van B&W: 

 wethouder C. Kwint (portefeuillehouder Jeugd) 

 wethouder L. Dickhoff (portefeuillehouder Sport) 

 burgemeester H. ter Heegde (portefeuillehouder Veiligheid, Handhaving) 
Aanwezig namens de gemeente: 

 diverse medewerkers Handhaving en Vergunningverlening 
Aanwezige belanghebbenden: vertegenwoordigers van 

 de horeca, sportverenigingen, sportaccommodaties, jeugd- /, buurt- en wijkcenta, kerkelijke 
organisaties, supermarkten en bioscoop. 

 
1. Inleiding door mevrouw Waschkowitz 

In 2013 is de nieuwe Drank- en Horecawet van kracht geworden. De belangrijkste wijzigingen 
betreffen de leeftijdsgrens van 18 jaar voor alcoholgebruik en het feit dat de gemeenten 
verantwoordelijk zijn voor het toezicht op en de handhaving van de wet. Het is aan de Gemeenteraad 
om in dit kader een Verordening voor de horeca en de para-commerciële bedrijven vast te stellen. 
Daartoe is in Noord-Holland Noord een modelverordening ontwikkeld voor alle gemeenten die lokaal 
moet worden vastgesteld.  
De Gemeenteraad moet dus een verordening vaststellen en volgens planning zal dit in december 
2013 zijn. Het College van B&W van Heerhugowaard wil, voordat de gemeenteraad de ‘Drank- en 
Horecaverordening Heerhugowaard’ vaststelt, met deze bijeenkomst, alle belanghebbenden in de 
gelegenheid stellen om hun reactie te geven op de modelverordening 
Deze verordening betreft dus een voorstel, dat nog niet in het College is besproken; het College heeft 
ervoor gekozen eerst de meningen te peilen.  
De gemeente zal de aanwezigen informeren over de datum van de openbare behandeling in de 
Commissie. Desgewenst kan men inspreken. Dat kan eveneens tijdens de behandeling door de 
Gemeenteraad.  
 

2. Welkom door wethouder Kwint 
De portefeuillehouder is zeer tevreden over de grote opkomst waardoor het College de kans krijgt 
zoveel mogelijk reacties uit het veld ‘mee te nemen’ in de uiteindelijke versie van de verordening. De 
ingangsdatum van de nieuwe verordening is 1 januari 2014. 
Heerhugowaard heeft een aantal jaren geleden aangehaakt bij ‘Nuchter Noord-Kennemerland’, gezien 
het verontrustende hoge drankgebruik van in het bijzonder (zeer) jonge kinderen. De startleeftijd voor 
het eerste glas alcohol lag toen op 12,3 jaar. Aansluitend is in de eigen regio een project gestart met 
aandacht op communicatie, regelgeving- en handhaving en educatieve preventie. Er werd in dit kader 
ingezet op het geven van informatie op basisscholen en in het voortgezet onderwijs en er werd een 
campagne gestart met als thema dat drinken < 16 jaar geenszins stoer was. De regelgeving werd 
aangescherpt en gepleit werd voor duidelijkere regelgeving vanuit het Rijk. Per januari wordt de 
alcoholleeftijd voor zwakke/sterke drank gelijkgetrokken, naar 18 jaar.  
De eerste resultaten van het project zijn positief. In 2007 vonden ouders het nog acceptabel dat 
kinderen hun eerste biertje dronken met de leeftijd van 14,1 jaar. In 2013 is dit acceptatieniveau 
gestegen naar 16,1 jaar. Hieruit blijkt dat de inspanningen effect hebben gesorteerd.  
 



In de regio Alkmaar hebben alle gemeenten (behalve Heiloo) besloten het beleid te willen continueren 
en zij sluiten aan bij het beleid van de Noordkop/Westfriesland. Tevens willen de gemeenten het 
drugsbeleid aanpakken. De alcoholprijzen stijgen, de drugsprijzen dalen en de drugs bevatten in 
toenemende mate sterkere (gevaarlijke) bestanddelen.  
Het beleid is erop gericht uit te dragen hoe desastreus de invloed van alcohol op hersenen in de groei 
(tot zeker 21 jaar) is. Nu bekend is dat er onherstelbare schade optreedt, dienen de overheid en de 
samenleving hun verantwoordelijkheid te nemen in het belang van de gezondheid van de jeugd. Uit 
GGD-onderzoek blijkt tevens dat het alcoholgebruik onder de ouderen ook onverantwoord hoog is. 
Vandaar dat in het voorstel van het modelbeleid ook daarmee rekening is gehouden. Het College 
hoopt input te krijgen voor een beleid dat leidt tot een gezonder maar tevens een gezellig 
Heerhugowaard.  
 

3. Presentatie door mevrouw Slagter (jurist, afdeling Handhaving Heerhugowaard)  
De presentatie over de nieuwe Drank- en Horecawet die per 2014 ingaat, is te vinden op 
www.prezi.com  ( dan: explore  in de zoekbalk intypen: drank en horeca  vervolgens 
aanklikken: Maud Slagter).  
 
Enkele kernpunten: 

 Alle gemeenten dienen voor 1 januari 2014 een Drank- en Horecaverordening vast te stellen. 

 Het toezicht op naleving van de wet is van de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit 
verlegd naar de gemeenten (i.c. de burgemeester die is belast met de uitvoering van de wet). 

 Nieuwe sanctiemaatregelen zijn: bestuurlijke boetes en schorsing van de vergunning. 

 Nieuw is: strafbaarstelling van jongeren onder de achttien jaar. Tot 1 januari 2014 waren 
alleen horecaondernemers die schonken aan jongeren strafbaar.  

 Nieuw is: het ‘3-strikes out’ principe voor niet-vergunningplichtige bedrijven (supermarkten en 
slijterijen). De gemeente kan bij de derde overtreding de horeca-afdeling sluiten.  

 Bij wijziging van leidinggevenden is het afdoende als ondernemers deze wijziging doorgeven 
(wordt bij gemeente administratief verwerkt). 

 
Modelverordening 

De regio heeft een Modelverordening opgesteld voor de hele regio Noord-Holland-Noord mede ook 
om te kunnen beschikken over eenduidige, duidelijke en handhaafbare regels in de regio. Het is 
overigens aan elke gemeente te bepalen of deze modelverordening al dan niet wordt gevolgd. 
 

a. Paracommercie 
 Nu: er mag alcohol worden geschonken van een uur voor tot een uur na de activiteiten.  
 Nieuw is: er komen vaste schenktijden (t.b.v. handhaafbaarheid) die de eenduidigheid 
 vergroten 
 Van maandag t/m vrijdag: van 17.00 uur tot sluitingstijd 
 Zaterdag:   van 15.00 uur tot sluitingstijd 
 Zondag:   van 13.00 tot sluitingstijd 
 

 Er mag ook na 1 januari 2014 door de paracommercie (inclusief buurthuizen en wijkcentra) 
geen sterke drank worden verkocht. Dit beleid is dus niet gewijzigd. 

 Er mogen geen commerciële feesten of bijeenkomsten van persoonlijke aard in de 
paracommerciële instellingen worden gehouden.  

 
b. Horeca, supermarkten, slijterijen 

 Er geldt een toegangsstop voor de horeca voor 18-minners tussen 24.00 uur en 06.00 uur. 

 Er geldt een verbod op tijdelijke prijsacties voor de horeca, supermarkten en slijterijen. 
 

c. Toezicht en handhaving 

 De gemeente is voornemens frequenter dan voorheen het geval was, te controleren op 
naleving. De frequentie van de controles hangt af van het nalevinggedrag. Notoire overtreders 
zullen vaker worden gecontroleerd. 

 Naleving van de regels is ieders persoonlijke verantwoordelijkheid: niet die van de gemeente. 
De gemeente gaat strak handhaven.  

 De prioritering van de handhaving is conform het (jaarlijks vast te stellen) Handhavingsbeleid 
van de gemeente Heerhugowaard.  

 

http://www.prezi.com/


4. Reacties/vragen aanwezigen 
 
Dhr. Broers/Mixed Hockeyclub Heerhugowaard 
Er wordt sterke drank gebruikt om te mixen waardoor een met bier vergelijkbaar alcoholpercentage 
wordt bereikt. Mag dat? 
Antwoord Dhr. Houter/gemeente: 
Ook na mixen blijft het drankje ‘sterke drank’. Gekochte gemixte drankjes in blikjes/flesjes < 15% 
gelden als zwak alcoholisch. Men mag dus niet zelf een fles sterke drank mixen en serveren.  
 
Dhr de Jong/Koninklijke Horeca Nederland (KHN), afdeling Heerhugowaard 
Artikel  234. a (schenktijden):  het begrip ‘tot sluitingstijd’ is veel te vaag. In veel andere gemeenten 
wordt bepaald: een uur voor de activiteit tot twee uur na de activiteiten. Andere optie: leg de 
sluitingstijden vast. Als er in sportkantines tot sluitingstijd mag worden geschonken, wordt de 
doelstelling niet gehaald.  
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
Alle paracommercie is al gehouden aan een bepaalde sluitingstijd, net als de horeca. Omdat de 
paracommercie de laatste activiteit ‘kan oprekken’, is gekozen voor het voorstel. Ook moet worden 
voorkomen dat de paracommercie nog open is op het moment dat er officieel niet meer mag worden 
getapt. Vooraf gekochte drank kan dus worden ingenomen. Controle op taptijden is niet mogelijk. In 
het voorstel is gekozen voor handhaafbare regels: dus vaste tijden.  
 
Dhr. Duijneveld/Het Waertje 
Wat is de sluitingstijd? Voor de paracommercie is dat toch 23.00 uur? 
Antwoord mw. Scheltinga/gemeente:  
In het Horecabeleid staat dat voor de paracommercie een sluitingstijd geldt van maximaal 00.00 uur. 
Elke paracommerciële instelling heeft in 2005 zelf mogen aangeven welke openingstijd gewenst is. 
Die tijden liggen dan voor de betreffende organisatie vast. De gemeente levert maatwerk mits passend 
binnen de wet en Verordening.  
 
Mw. Bakker/Ontmoetingscentrum De Brink (N.H. Kerk) 
Mag er in het Ontmoetingscentrum op verzoek van aanwezigen ook in de toekomst nog wijn worden 
geschonken om 14.00 uur, tijdens bijvoorbeeld een condoleance zoals nu sporadisch gebeurt? Het 
zou plezierig zijn als dit ook na 1 januari 2014 mag. Jaarlijks vinden er circa 10-12 condoleances 
plaats. In 80% van de gevallen wordt niet ‘om een wijntje’ gevraagd.  
Antwoord mw Slagter/gemeente: 
In Heerhugowaard is sprake van twee vergunningen: 

1. Exploitatievergunning: deze bepaalt dat een bedrijf open mag zijn.  
2. Drank- en horecavergunning: er mag alleen alcohol worden geschonken tijdens de uren die in 

deze Verordening zijn opgenomen. Volgens het voorstel wordt dit: de vrijdagen vanaf 17.00 
uur. Er mag dus geen wijn worden geschonken om 14.00 uur (op basis van het voorstel). 

Wethouder Kwint stelt dat altijd kan worden overwogen om een ontheffing te verlenen in die gevallen 
dat er geen sprake is van een structureel verzoek.  
 
Dhr. Baltus (?) 
‘ Er mogen geen commerciële feesten of bijeenkomsten van persoonlijke aard in de paracommerciële 
instellingen worden gehouden’ volgens het voorstel. Betekent dit dat er helemaal geen condoleances 
mogen worden gehouden? 
Antwoord Mw. Slagter/gemeente: 
Een en ander is afhankelijk van de vereniging en de statuten. Er mag in geen geval sprake zijn van 
oneerlijke mededinging. Er mag dus alleen een activiteit plaatsvinden waar de horeca niet in zou 
kunnen voorzien.  
 
Dhr.  Molenaar/Café Marlene 
Mogen mensen tijdens een condoleance georganiseerd in een café een alcoholische consumptie 
nuttigen voor 17.00 uur? 
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
Voor de horeca gelden de normale schenktijden die van toepassing zijn.  
 
Dhr. Blok/ Stichting Binnensport Heerhugowaard 



Indien er in de locatie gelegen boven de sportzaal een feestje wordt gegeven vanaf 16.00 uur. Mag er 
dan bier worden getapt of pas vanaf 17.00 uur? 
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
Hiervoor dient een ontheffing te worden aangevraagd. E.e.a. is ook afhankelijk van de daarvoor 
geldende tijden.  
 



Bedrijfsleider Deen Supermarkt 
Wat wordt bedoeld met ‘tijdelijke prijsacties?’. Omdat Deen filiaalbedrijven kent in bijna elk dorp in 
Noord-Holland, voorziet de bedrijfsleider problemen. Hij benadrukt dat de handhaving van de nieuwe 
leeftijdsgrens voor supermarktcaissières na 1 januari 2014 niet eenvoudig zal zijn omdat de jeugd de 
wijziging moeilijk zal accepteren.  
Antwoord Mw. Slagter/gemeente: 

 In de Modelverordening heeft Heerhugowaard aansluiting gezocht bij de maximale grenzen 
die de wet mogelijk maakt. Er mag niet meer dan 30% korting over een periode van 7 
aaneensluitende dagen worden gegeven. De wetgever stelt, dat een kortingsperiode van 8 
dagen betekent dat er sprake is van een structurele prijsverlaging: in dat geval is deze korting 
wel toegestaan.  

 De Modelverordening is voor heel Noord-Holland-Noord vastgesteld. In beginsel is het de 
bedoeling dat elke gemeente meedoet: gemeenten mogen zelf kiezen. Overigens betreft het 
een landelijke regeling. 

 Er zal sprake zijn van een tijdelijk probleem.  
 
Burgemeester Ter Heegde benadrukt dat de gemeente de wet op dit punt dient uit te voeren en geen 
enkele jurisdictie heeft. 
 
De bedrijfsleider van Lidl  
stelt, dat ook zijn zaak problemen voorziet, maar wijst erop dat er toch een grens getrokken moet 
worden. Hij kan leven met de verhoging van de leeftijd.  
 
Dhr Steinvoort/De Waard Bowling 
In de tekst staat ‘70% van de prijs die in het betreffende verkooppunt gewoonlijk wordt gevraagd’. Wat 
als de prijs veertien dagen eerder met 30% wordt verlaagd en die prijs wordt twee weken 
gehandhaafd, is dat dus de gewoonlijke prijs en kan daarna dus nogmaals een korting van 30% 
worden gegeven?  
Antwoord Mw. Slagter/gemeente: 
Inderdaad. 
 
Dhr. de Jong/ KHN afdeling Heerhugowaard 
adviseert vanuit de horeca deze bepalingen inzake prijsacties te schrappen omdat handhaving 
volstrekt onmogelijk is.  
 
Bedrijfsleider Albert Heijn Middenwaard 
Indien acties worden verlengd tot 8 dagen, mag er wel meer korting worden verstrekt. Het voorstel is 
dus zinloos. Overigens geldt ook voor AH in Heerhugowaard dat het zich voegt naar landelijk beleid 
van het bedrijf.  
 
Dhr. Duijneveld/ Het Waertje 
Voor de horeca geldt 24 uur of korter. De horeca zal dus op de vrijdagen en zaterdagen (48 uur) een 
andere prijsstelling hanteren op bier en sterke drank en op andere dagen van de week (wanneer het 
toch stil is) niet. Advies: schrap deze voorstellen. 
Antwoord Mw. Slagter/gemeente: 
De regel is wel hanteerbaar al zal handhaving veel tijd vergen. Het is aan de politiek hierover te 
beslissen.  
 
Dhr.de Jong/ KHN afdeling Heerhugowaard 

1. Artikel 234 d: koppeling van toegang aan leeftijden. Wordt het verboden om personen < 18 
jaar nog binnen te hebben tussen 00.00 uur en 06.00 uur? 

2. Wat in het geval van een vriendengroep die gaat bowlen en na 00.00 arriveert. Mogen dan 
alleen de 18-plussers naar binnen?  

3. Deze koppeling is in alle gemeenten waarbij de inspreker betrokken was, geschrapt. Hij noemt 
deze regeling ‘absurd’.  



Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
1. Neen: men mag ze alleen niet meer na 00.00 uur toegang verstrekken. Dit is bedoeld om het 

vroeg gaan drinken tegen te gaan. Als ze binnen zijn, mogen ze blijven. 
2. Dan mogen de 18-minners niet meer binnen. Als de groep voor 00.00 uur arriveert, mag de 

hele groep binnen. 
 
Dhr. Steinvoort/ De Waard Bowling 
benadrukt dat hij omzet mis gaat lopen. Hij kan niet 24 banen om 24.00 uur verhuren.  
Het is geen probleem het alcoholverbod te handhaven zoals nu ook al gebeurt, maar er komen 
regelmatig groepen van 17 jaar die na 00.30 uur nog een uurtje willen bowlen en geen alcohol 
drinken, maar Cola. Als zij niet binnen mogen, kost dat veel omzet. Om 24.00 uur zijn alle banen vol, 
na 24.00 uur komen dan alleen de 18-plussers. Bovendien drinken lang niet alle jongeren tussen 16-
20 jaar alcohol bij het bowlen.  
 
Dhr.  Molenaar/ Café Marlene 
sluit zich hierbij aan. Jongeren die nog niet mogen drinken, krijgen een bandje op basis waarvan wordt 
gehandhaafd. Als jongeren < 18 moeten worden geweigerd na 00.00 uur, zal dit veel omzet gaan 
schelen. Hij denkt daarbij aan het jaarlijkse Nachtbal, Oud en Nieuw.  
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
Per jaar kan er tweemaal ontheffing worden aangevraagd. Bijvoorbeeld voor dit soort activiteiten.  
 
Mw.  Hofkes/ Honkbalvereniging Herons 
is van mening dat twee ontheffingen aan de krappe kant is: ze houden jaarlijks en een jeugdkamp en 
een afsluitende clubavond.  
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
De gemeente dient zich aan de landelijke Drank- en Horecawet te houden die 
ontheffingsmogelijkheden biedt. 
 
Bedrijfsleider Bioscoop 

1. Is de toegangsstop een keuze van Heerhugowaard? Of is dit een wettelijke eis?  
2. Waarom wil Heerhugowaard hierop aansluiten als KHN deze ontraadt? Beseft men dat 

jongeren die niet binnen worden gelaten op straat gaan rondhangen/drinken? 
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 

1. Deze staat in de regionale Modelverordening waar Heerhugowaard in beginsel op wil 
aansluiten.  

2. De Modelverordening is vooral opgesteld vanuit de behoefte aan alcoholmatiging. Er wordt in 
de regio op grote schaal ingedronken en jongeren veroorzaken overlast als ze ‘lam’ arriveren, 
soms ver na 00.00 uur. Ze zullen moeten wennen aan een eerdere tijd en dus eerder 
arriveren. Anders komen ze niet meer binnen. Uit onderzoek is gebleken dat de meeste 
jongeren, na een gewenningsperiode, gewoon voor 00.00 uur in de kroeg aankomen.  

 
Voetbalvereniging SVW’27 
Voorheen waren er vaste dagen waarop ontheffing werd verleend: Nieuwjaar, e.d. Komen die te 
vervallen?  
Antwoord mw. Slagter en mw. Scheltinga/ gemeente: 
Er zijn twee soorten ontheffingen:  

 Artikel 35: deze wordt alleen voor evenementen gebruikt. Voor speciale evenementen kan 
vaker ontheffing worden aangevraagd (bij een evenement mag dan buiten alcohol worden 
geschonken buiten de normale inrichting). Er geldt een maximum voor 12 aaneensluitende 
dagen. Het aantal aanvragen is niet gelimiteerd, maar deze ontheffing is niet bedoeld voor de 
reguliere overdienst van de reguliere horeca.  

 Sluitingstijden:  
o Voor bepaalde vastgestelde standaarddagen gelden verruimingen voor iedereen 

(Oudjaar, Tour de Waard, e.d.) 
o Daarnaast kunnen er incidentele ontheffingen van de sluitingstijden worden 

aangevraagd (maximaal tweemaal per jaar). Dit wijzigt niet.  
 



Dhr.de Jong/ KHN (afdeling Heerhugowaard) 
Vraagt een toelichting op artikel 234 g (overgangsrecht), leden 2 en 3.  

1. Bij 2 staat: ‘Voor paracommerciële inrichtingen die sterke drank verstrekken, blijft dit mogelijk 
tot 24 maanden na inwerkingtreding van deze Verordening’, maar deze mochten toch geen 
sterke drank schenken? 

2. Lid 3:’De schenktijden en verstrekking van sterke drank voor commerciële bedrijven, genoemd 
in artikel 234 c van deze Verordening, blijft 24 maanden na inwerkingtreding van de 
Verordening van kracht’. Graag uitleg.  

Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
1. Dit geldt voor paracommerciële inrichtingen waarvoor een ontheffing is verleend en die dus 

voortduurt. In Heerhugowaard is dit niet aan de orde.  
2. Horecabedrijven – gevestigd in panden met voornamelijk jeugdactiviteiten – moeten worden 

beschouwd als paracommerciële instelling. Daar mag dus geen sterke drank meer worden 
geschonken voor zover dat mocht. Ook als het een commercieel bedrijf is.  

Dhr.  de Jong/ KHN (afdeling Heerhugowaard) 
Dit betekent dat iemand die zich recentelijk hierin commercieel is gestart, het schenken van sterke 
drank over 24 maanden moet staken met alle gevolgen voor de bedrijfsvoering. Het valt niet uit te 
leggen aan ondernemers. 
 
Café De Swan 
In het café schaakt de Jeugdschaakvereniging nu 1 uur per week. Wat betekent dit voor de sterke 
drankvergunning? Wat als er daarnaast ook nog 1 uurtje wordt gekaart voor de jeugd en 1 uurtje 
sjoelen? 
Antwoord mw. Slagter/gemeente: 
Stelt dat e.e.a. afhankelijk is van de lokaliteit, van het type horecagelegenheid.  
 
? 
In de school Huygenwaard (heeft geen café), maar daar wordt wel drank geschonken. 
Antwoord mw. Slagter/ gemeente: 
Mocht ‘Ballorig’ sterke drank willen schenken, dan mag dat niet omdat het pand is ingericht voor 
kinderen. Dat gebeurt ook niet in vergelijkbare gelegenheden die primair voor jeugd zijn bedoeld.  
 
Vanuit de zaal worden als voorbeeld genoemd: Kompleks, Victorie Alkmaar, 072.  
De vertegenwoordiger van Kompleks meldt dat er geen sterke drank wordt verkocht of gebruikt. 
 
Dhr. Broers/ Mixed Hockey Club 
Er wordt primair geld verdiend met activiteiten die sportgerelateerd zijn. Maar subsidies vallen weg en 
sponsoren zijn niet te vinden. Sportverenigingen zoeken andere verdienmodellen om de 
sportbeoefening te kunnen waarborgen. Contributieverhoging kan niet (drempelverhogend) en leidt tot 
ledenverlies. Opties: verhuren clubhuis voor seminars, trouwpartijen, bridgeavonden. Worden deze als 
commercieel aangemerkt?  
 
Mw. Roovers/ Bestuurslid Horeca Nederland/ De Filosoof 
Het kan niet zo zijn dat sportverenigingen die geld tekort komen, met horeca-activiteiten hun sport 
willen gaan betalen. De horeca draait het bedrijf voor eigen rekening en risico en moet aan veel regels 
en voorschriften voldoen. Sportverenigingen dienen bij hun leest te blijven. 
 
Wethouder Dickhoff 
benadrukt dat het soort activiteiten dat sportverenigingen organiseren leidend is. Zo is naschoolse 
sportgerelateerde opvang toegestaan. Activiteiten moeten sportgerelateerd zijn: die juicht de 
gemeente toe. Maar commerciële activiteiten zijn niet toegestaan. De wethouder vraagt zich af of 
sportverenigingen de voorgestelde schenkingstijden kunnen naleven na 1 januari 2014. Sommige 
wedstrijden voor de senioren beginnen op eerdere tijdstippen. Gaan de clubs handhaven of gaan ze 
bezwaar aantekenen?  
 
Voetbalvereniging 
Als de voorstellen doorgaan, mag er het ene weekend (thuiswedstrijd) dus niet worden geschonken, 
het andere weekend (ander district) wel: ‘dat voelt wat krom’. Het huidige voorstel is dus onwenselijk. 
Vanaf 12.00 uur lijkt een redelijke suggestie. Dat geldt ook voor Hugoboys.  
 



5. Afsluiting 
Burgemeester Ter Heegde meldt dat Heerhugowaard al beschikt over een gediplomeerde controleur 
(Dhr. Houter) en dat de tweede controleur binnenkort zijn opleiding eveneens afrondt. De gemeente 
zal de controles opvoeren. 
Het gerubriceerde verslag, voorzien van het gemotiveerde standpunt van het College, zal aan de 
aanwezigen worden toegestuurd. Het College beseft dat er enige aversie kan bestaan tegen de 
regelgeving, maar het merendeel is afgeleid van de landelijke wetgeving die moet worden gevolgd. 
Voorts is de regelgeving voornamelijk bedoeld om gezondheidsschade voor jong en oud te 
voorkomen en te beperken. Binnen de gemeente Heerhugowaard zijn de excessen voor wat betreft 
alcohol beperkt en verlopen de meeste evenementen overwegend goed, maar het alcoholgebruik 
dient toch verder te worden beperkt. Overigens nemen ook de aanwezigen uit de diverse disciplines 
hun verantwoordelijkheid, waarmee de burgemeester hen complimenteert. Het verkoopbeleid door 
supermarkten is aanzienlijk verbeterd. Het college hoopt het klimaat met gezamenlijke inzet verder te 
verbeteren. Nadat hij de aanwezigen heeft bedankt voor hun inbreng, sluit hij de bijeenkomst.  
 
 
 
 
Heerhugowaard, 30 september 2013 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Aan het college van burgemeester en 
wethouders van de gemeente 

Heerhugowaard 
Parelhof 1 

1703 EZHeerhugowaard 
 

Heerhugowaard, 7 oktober 2013 
 
Betreft: zienswijze horecavergunning en schenktijden alcoholische dranken bij vv. Reiger Boys 
 
Geacht college, 
 
Op maandag 30 september is er een horeca-avond geweest waar ook de sportverengingen hun inbreng hebben 
gehad. Vanwege voor ons ook nog onduidelijke redenen waren wij hier als Reiger Boys niet vertegenwoordigd. 
Wij willen hier oprecht onze excuses voor aanbieden. 
 
Wij hebben inmiddels wel uit onze contacten met andere verenigingen vernomen dat er onder andere is 
gesproken over de tijden waarop de (zwak) alcoholische dranken geschonken mogen worden. Ook hebben wij 
vernomen dat deze tijden wellicht worden aangepast. Gesproken zou zijn om de tijden van schenken van de 
alcoholische dranken te starten vanaf 15.00 uur 's middags (in plaats van 12.00 uur). 
 
Dit laatste is voor voetbalvereniging Reiger Boys onwenselijk omdat het directe gevolg hiervan is dat 
dit leidt tot derving aan inkomsten op de zaterdagmiddag. Inkomsten die wij hard nodig hebben om onze 
begroting sluitend te kunnen houden. 
 
Vanwege onze afwezigheid maandag 30 september willen wij daarom met deze brief onze zienswijze ten aanzien 
van onze horecavergunning en de tijden van schenken van alcoholische dranken aan u meegeven en wij 
verzoeken u vriendelijk daar voldoende aandacht voor te hebben: 
 
Op de zaterdagspeeldag schenken wij zwak alcoholische dranken van 12.00 uur /s middags. Dit is toelaatbaar 
omdat onze jeugd dan haar programma volledig heeft afgewerkt. De seniorenteams daarentegen beginnen vanaf 
11.00 uur 's ochtends met hun programma. De inkomsten vanuit de kantineomzet is voor het grootste gedeelte 
afkomstig van de zaterdagmiddag. Vanzelfsprekend leveren de seniorenteams daarin weer de grootste bijdrage. 
Voor deze teams zou het daarom zeer ongewenst zijn om pas na 15.00 uur de zwak alcoholische dranken te 
mogen nuttigen. Indien dit wel gebeurt zullen seniorenteams af gaan haken wat direct zolleiden tot derving aan 
inkomsten voor vv. Reiger Boys. 
 
Wij verzoeken u daarom nogmaals met klem de schenktijden van de zwak alcoholische dranken ongewijzigd te 
laten en dus mogelijk te laten zijn vanaf 12.00 uur 's middags. Hierbij zijn wij uiteraard bewust van de verordening 
die per 1 januari 2014 van kracht wordt en de leeftijd van nuttigen van alcohol naar 18 jaar brengt. Dit 
ondersteunen wij en zullen uiteraard in de handhaving onze verantwoordelijk daarin nemen. 
 
In afwachting op uw antwoord, 
 
Namens het bestuur van vv Reiger Boys 

 
 

 


